
Referat af bestyrelsesmøde 10. december 2015.

Til stede: Ellen Nielsen
Ole Gold
Claus Wigen
Jytte Eltang (referent)

Gæst: Tom P. Neesgaard

Afbud fra Ana Chirita og Leif Pedersen

1.  Eventuelle tilføjelser til sædvanlig dagsorden.
Løbsarrangement i 2016.  Se punkt 5.

      
2.  Bemærkninger til seneste referat.

Ingen.

3.  Meddelelser o.a.
a.   Gert Nielsen har igen foreslået et møde om rekruttering.  Vi indbyder ham

       efter årsmødet.
b.   Der er kommet indbydelse til DOF-Akademiet 16. januar 2016.  Den ligger på
      hjemmesiden.  Kursusprisen ved evt. deltagelse dækkes af klubben. 

4.  Afholdte arrangementer.
a.   Klubmesterskabet 11. oktober.  Løbet gik godt, og der var en god stemning på
      stævnepladsen.  Klubmestre blev Birgitte Buch og Kurt Thuesen.
b.   Medlemsmødet.  Et rigtig godt møde med god debat.  Og tak til Per Lennart for
      at skrive referat.
c.   Høst Open.  FSK havde 14 deltagere, og der var hyggeligt samvær.
d.   Julefrokost 28. november.  Det var sjovt med julesprinten.  Maden fra Kokken
      og Jomfruen var god og rigelig.  Ved en evt. gentagelse skal frokosten måske 

starte tidligere eller løbet senere.

5.  Kommende arrangementer.
a.   Løb i 2016.  Vi har Tom som potentiel stævneleder, og vi gennemgik diverse 
      løbsdatoer i 2016;  ingen var rigtig gode.  Så Claus kontakter Bjarke Sucksdorff om
      muligheder i 2017.  Og Claus spørger Kurt om interne løb i 2016.
b.   Årsmøde 26. januar 2016.  Mødet holdes som sidst hos ALKA.  Vi fastsætter møde-
      tidspunktet til sandwich kl. 17.30 og selve mødet kl. 18.00.  Ole og Ana er på valg.
      Ellen laver indkaldelse, der senest skal fremsendes 29. december.
c.   Klubbens kontingentsatser blev drøftet, herunder henvendelser til firmaer og enkelt-
      medlemmer om fortsat medlemskab.
d.   Vedtægtsændringer.  Der er nogle redaktionelle ændringer, som Ellen og Claus ser

  nærmere på.  Herudover er der modtaget forslag til reglementsændringer, der skal 
      gennemgås.

                 
6.  Klubløbsvejledning.

Toms forslag læses af Karl Aage og øvrige kompetente personer og forelægges på
årsmødet. 
Toms paradigme for løbsbudgetter kommer på hjemmesiden.

Medlem af:
FSKBH under Firmaidrætten og
DOF under DIF.

FSK Orientering
Firmaidræt StorKøbenhavn Orientering



7.  Økonomi.
Ole meddelte fordelingen af de årlige diæter.
Ole gennemgik forslag til kontingent for 2016.

8.  Eventuelt.
a.   Der er fundet en kandidat til kasserer, som Ole tager kontakt til. Tom kom ind på, at 
      kassererens opgaver evt. kan opdeles.
b.   FSK skal arrangere Skovcup 25. maj 2016, og Ana har lavet aftale om Geel Skov. 
c.  Ifølge Ole har vi kun 7 medlemmer af Klubliv Danmark, så hvis vi skal have
       indtægter derfra, skal flere melde sig ind.       

8.  Næste møde.
Næste møde aftales inden årsmødet, hvis der er behov for det, og ellers efter årsmødet.  

13. december 2015.          


